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Dotyczy: populacji dzików  

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

Zwracam się z pytaniami dotyczącymi problemu populacji dzików w Krakowie oraz skuteczności działań 

podejmowanych w celu jej ograniczenia. 

Obecnie w Krakowie funkcjonują jedynie dwie odłownie dzików. W związku z tym proszę o odpowiedź na 

następujące pytania: 

1. Czy obie odłownie działają i są sprawne? 

2. Ile dzików odławiane jest tygodniowo lub miesięcznie? 

3. Czy planowane jest zwiększenie liczby odłowni dzików w Krakowie? 

4. Czy w ostatnim czasie zwiększono odstrzał dzików na terenie miasta? 

W innych miastach Polski, takich jak Poznań czy Wrocław, skutecznie ograniczono liczbę dzików głównie 

dzięki zastosowaniu odłowni. Czy Kraków planuje podjąć podobne kroki, aby zwiększyć efektywność 

działań w tym zakresie? 

Z uwagi na wzrastającą liczbę zgłoszeń mieszkańców dotyczącą obecności dzików na terenach 

zamieszkałych, proszę o podjęcie odpowiednich działań i rozważenie wprowadzenia dodatkowych odłowni. 

Z poważaniem  

Marek Sobieraj 

Marek Sobieraj 

Radny Miasta Krakowa 


		2025-02-24T16:38:37+0100
	MAREK GRZEGORZ SOBIERAJ
	Opatrzono pieczęcią ministra właściwego do spraw informatyzacji w imieniu: MAREK GRZEGORZ SOBIERAJ, PESEL: 80111913530, PZ ID: mareksobieraj




